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Abstract (en)
[origin: WO2018054849A1] The invention relates to a high-voltage switching device with a vacuum interrupter chamber and to a switching system
with a high-voltage switching device. The invention also relates to a method for producing a high-voltage switching device with a vacuum interrupter
chamber. The high-voltage switching device has a housing body (1) in which a vacuum interrupter chamber (2) is provided. The vacuum interrupter
chamber (2) has a stationary switch contact element (4) and a switch contact element (5) which is movable in the axial direction, the movable switch
contact element (5) extending out of the vacuum interrupter chamber (2) and being connected via an insulating body (7) to an actuating member
(8) which is movable in the axial direction. The conductor parts (12, 13, 14) forming the current path are connected to the stationary switch contact
element (4) and the movable switch contact element (5). In the high-voltage switching device according to the invention, a cavity (22) filled with an
insulating liquid is formed in the housing body (1), the movable switch contact element (5) extending out of the vacuum interrupter chamber (2) into
the cavity (22), and the actuating member (8) in turn extending out of the cavity (22) filled with insulating liquid. The high-voltage switching device is
distinguished in that a sealing assembly (10), which seals the actuating member (8) with respect to the housing body (1), is provided in the cavity
(22) filled with insulating liquid. This ensures reliable interruption of the load current and of the short-circuit current with a relatively short insulation
portion. As a result, the high-voltage switching device can have a compact structure.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Hochspannungs-Schaltgerät mit einer Vakuumschaltkammer und eine Schaltanlage mit einem Hochspannungs-Schaltgerät.
Darüber hinaus betrifft die Erfindung ein Verfahren zur Herstellung eines Hochspannungs-Schaltgerätes mit einer Vakuumschaltkammer. Das
Hochspannungs-Schaltgerät verfügt über einen Gehäusekörper 1, in dem eine Vakuumschaltkammer 2 vorgesehen ist. Die Vakuumschaltkammer
2 weist ein unbewegliches Schaltkontaktelement 4 und ein in axialer Richtung bewegliches Schaltkontaktelement 5 auf, wobei sich das bewegliche
Schaltkontaktelement 5 aus der Vakuumschaltkammer 2 heraus erstreckt und über einen Isolationskörper 7 mit einem in axialer Richtung
beweglichen Betätigungsorgan 8 verbunden ist. An das unbewegliche Schaltkontaktelement 4 und das bewegliche Schaltkontaktelement 5
sind die den Strompfad bildenden Leiterteile 12, 13, 14 angeschlossen. Bei dem erfindungsgemäßen Hochspannungs-Schaltgerät ist in dem
Gehäusekörper 1 ein mit einer Isolationsflüssigkeit befüllter Hohlraum 22 ausgebildet, wobei sich das bewegliche Schaltkontaktelement 5
aus der Vakuumschaltkammer 2 in den Hohlraum 22 erstreckt, und sich das Betätigungsorgan 8 wiederum aus dem mit Isolationsflüssigkeit
befüllten Hohlraum 22 erstreckt. Das Hochspannungs-Schaltgerät zeichnet sich dadurch aus, dass eine das Betätigungsorgan 8 gegenüber dem
Gehäusekörper 1 abdichtende Dichtanordnung 10 in dem mit Isolationsflüssigkeit befüllten Hohlraum 22 vorgesehen ist. Dadurch wird eine sichere
Unterbrechung des Laststroms und des Kurzschlussstroms bei einer relativ kurzen Isolationsstrecke erreicht. Folglich kann das Hochspannungs-
Schaltgerät einen kompakten Aufbau haben.
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